
PROTOKÓŁ Nr XI/19
z obrad sesji Rady Miejskiej w Chodczu

odbytej w dniu 11 lipca 2019 roku.

           W obradach sesji uczestniczyło 13 radnych oraz:
Burmistrz Chodcza – Jarosław Grabczyński
Radca Prawny – Dorota Grabczyńska
Skarbnik Miasta i Gminy – Danuta Nowakowska 
Kierownik MGOPS – Katarzyna Jóźwiak

a także sołtysi.

Proponowany  porządek  obrad.

1. Otwarcie.
- stwierdzenie prawomocności obrad,
- przyjęcie porządku obrad,
- przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej sesji,

2.  Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie  międzysesyjnym.
- przedłożenie informacji przez  Burmistrza Chodcza,
- dyskusja,

3.  Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.
       -  dyskusja,
4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta i Gminy
Chodecz na rok 2019.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -    podjęcie uchwały Nr  XI/71/19,
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta i Gminy Chodecz na lata 2019-2033.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG,
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XI/72/19,
6. Podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia  szczegółowych zasad ponoszenia  odpłatności  za
pobyt w ośrodku wsparcia.
       -  przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Kierownik MGOPS Katarzyna
Jóźwiak
       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XI/73/19,
7. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody
budżetu Miasta Gminy Chodecz instrumentem płatniczym
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Skarbnik MiG,
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       -     opinia Komisji Budżetu i Finansów,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XI/74/19,
8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  projektu  Regulaminu  dostarczania  wody
i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Chodecz.
       -     przedłożenie  informacji w przedmiotowej  sprawie  - P. Grabczyńska Dorota,
       -     dyskusja,
       -     podjęcie uchwały Nr  XI/75/19,
9.  Interpelacje i zapytania  radnych.
10.  Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
11.  Zakończenie  obrad  sesji.

Ad.1 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

    W sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Chodecz przy ul. Kaliskiej 2 o godz.9:00
Przewodnicząca Rady Miejskiej  w Chodczu – Pani  Anna Twardowska dokonała otwarcia
obrad XI sesji Rady Miejskiej w Chodczu. Powitała radnych oraz pozostałe osoby obecne na
sali. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, iż w obradach sesji uczestniczy 13 radnych na
stan ustawowy 15 radnych, wobec powyższego obrady dzisiejszej sesji są prawomocne do
podejmowania  uchwał.  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przeszła  do  następnego  punktu
porządku obrad i przedstawiła proponowany porządek obrad. Poddała porządek obrad sesji
pod głosowanie. Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymało
0, porządek został przyjęty. 
         Przewodnicząca odczytała przyjęty porządek obrad i stwierdziła, iż Rada Miejska
będzie  obradowała  według  przyjętego  porządku  obrad.  Następnie  przekazała,  iż  protokół
z obrad X sesji  został  sporządzony,  był  wyłożony do wglądu, każdy zainteresowany miał
możliwość  zapoznania  się  z  protokołem  w  biurze  rady.  Protokół  został  poddany  pod
głosowanie.  Za  przyjęciem  protokołu  Nr  X/19  głosowało  13  radnych,  przeciwnych  0,
wstrzymujących 0. Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż protokół z poprzedniej sesji został
przyjęty 13 głosami za.

Ad.2 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

    Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Burmistrza Chodcza
o przedłożenie sprawozdania z działalności międzysesyjnej. Burmistrz udzielił informacji, iż
w  okresie  międzysesyjnym  miało  miejsce  szereg  zdarzeń  istotnych  dla  funkcjonowania
Urzędu Miasta i Gminy Chodecz,  między innymi: 
- zawarcie umowy na dofinansowanie do drogi w Brzyszewie w kwocie 974 tyś.zł.
- podpisanie umowy w Urzędzie Marszałkowskim na kompleks dróg w Mstowie – termin
wykonania tej inwestycji to koniec 2020r.
- dostaliśmy zapewnienie dofinansowania z Funduszu Odbudowy Gruntów Rolnych drogi –
łącznika między Wolą Adamową a Brzyszewem – 600 metrów. Przetarg będzie ogłoszony w
lipcu,  a  zakończenie  tej  inwestycji  to  przypuszczalnie  październik,  maksymalnie  koniec
listopada 2019r.
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-  zakończyliśmy w ubiegłym roku I  etap przebudowy stacji  uzdatniania  wody,  w drugim
etapie jesteśmy zobowiązani do wybudowania kolejnego zbiornika retencyjnego – jest szansa
na otrzymanie ze Starostwa Powiatowego dofinansowania w kwocie 100 tyś. zł. na ten cel
z Funduszu Ochrony Środowiska. 
- we wtorek 09.07.19r. odbył się Zarząd LGD odnośnie rewitalizacji – rewitalizacją zostanie
objętych  5  świetlic  wiejskich  i  estrada  –  umowy zostaną  zawarte  do  końca  października
2019r.
-  spotkanie w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska odnośnie programu „ Czyste
powietrze”   -  wszelkie  niezbędne  informacje  jak  również  składanie  wniosków  można
pozyskać w Urzędzie Miasta i Gminy Chodecz.
- część gruntów rolnych została objęta klęska suszy – przedwczoraj zostaliśmy wciągnięci
przez Ministra Rolnictwa na listę gmin objętych klęską – czekamy na potwierdzenie z Urzędu
Wojewódzkiego  na  akceptację  Komisji  –  9  osobową.  Wnioski  są  wydawane  w Urzędzie
Gminy jak i za pośrednictwem sołtysów, a także można je pobierać ze strony internetowej
Urzędu. Prawdopodobny termin składania wniosków to 17.07.19r. ale ostatecznie czekamy na
informację z Urzędu Wojewódzkiego.
- odbyła się Kupała w Chodczu – Burmistrz podziękował za udział w tej imprezie otwartej,
która jest organizowana dla wszystkich mieszkańców, radnych , sołtysów.
-  6  lipca  odbyło  się  Święto  Powiatu  Włocławskiego,  gdzie  wszyscy  sołtysi,  radni  oraz
przedstawiciele OSP dostali  imienne zaproszenia,  frekwencja była niestety mała. Burmistrz
ma nadzieje, że przy okazji następnych takich wydarzeń frekwencja będzie większa. Na tym
Burmistrz  zakończył.  Przewodnicząca  przy  okazji  tematu  suszy  przytoczyła  pismo  od
Wojewody Kujawsko-Pomorskiego, który uprzejmie prosi w przypadku powołania Komisji
ds.  szacowania  strat  powstałych  w  wyniku  negatywnych  zjawisk  atmosferycznych
o zwrócenie szczególnej uwagi na rzetelność procesu szacowania szkód.
Dyskusji nie było. 

Ad.3 Sprawozdania o odbytych posiedzeniach  Komisji  Rady  Miejskiej w okresie  
      międzysesyjnym – Przewodniczący Komisji.

    Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  Przewodniczących  Komisji  stałych   o
przedłożenie sprawozdań ze swych posiedzeń w okresie międzysesyjnym.              

1) Członek Komisji Rewizyjnej – radna Turbiak Monika przedstawiła, iż Komisja w okresie
międzysesyjnym  odbyła  jedno  posiedzenie,  na  którym  analizowano  działalność  Miejsko-
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Chodczu, gdzie Komisja nie stwierdziła żadnych
zastrzeżeń co do pracy tego ośrodka. 

2) Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów – radny Makowiecki Grzegorz przedstawił,
iż  Komisja  w  okresie  międzysesyjnym  odbyła  jedno  posiedzenie  gdzie  omawiane  były
zmiany do budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2019, zmiany do Wieloletniej Prognozy
Finansowej  Miasta  i  Gminy Chodecz  na  lata  2019-2033,  opiniowano projekty uchwał  na
dzisiejszą sesję, a także rozpatrywano pisma skierowane do Komisji.

3) Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – radny Jerzy Stempczyński
przekazał iż w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

4) Przewodniczący Komisji  Rolnej  i  Infrastruktury Technicznej  – radny Wiesław Feliniak
przekazał iż w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła dwa posiedzenia. Pierwsze spotkanie
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dotyczyło tematu zagrożenia wystąpienia suszy rolniczej na terenie naszej gminy. Komisja
wystąpiła  do  Pana  Burmistrza  z  wnioskiem  o  powołanie  komisji  ds.  szacowania  strat
powstałych w wyniku  negatywnych  zjawisk  atmosferycznych.  Wczoraj  został  skierowany
wniosek do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego w w/w sprawie – czekamy na jego akceptację.
Całą procedurę rolnicy,  sołtysi  znają z  lat  ubiegłych.  Komisja dotrze do każdego rolnika,
który  złoży wniosek żeby wizualnie  potwierdzić  lub  wprowadzić  korekty dotyczące  strat
powstałych  w wyniku  suszy.  Komisje  działają  społecznie,  są  to  osoby z  wykształceniem
rolniczym  i  posiadający  wieloletni  staż  pracy  w  gospodarstwie.  Na  drugim  posiedzeniu
Komisja  rozpatrywała  pisma  skierowane  do  Komisji  –  odpowiednie  wnioski  zostały
skierowane do Burmistrza do dalszej procedury. Przewodniczący przytoczył także pismo ze
Starostwa Powiatowego dotyczące przygotowania informacji o możliwościach odtworzenia
zbiorników retencyjnych na terenie działania spółek wodnych powiatu włocławskiego.

5) Przewodniczący Komisji Obywatelskiej i Ochrony Środowiska – radna Ewa Kwiatkowska
przekazała iż w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

6) Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – radny Łuczak Roman przekazał, iż
w okresie międzysesyjnym Komisja nie obradowała. 

Dyskusji nie było.

Ad.4 Podjęcie  uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta
i Gminy Chodecz na rok 2019.
              
                  Przewodnicząca o przedłożenie informacji  w sprawie podjęcia uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chodecz na rok 2019
poprosiła Panią Skarbnik. Pani Danuta Nowakowska poinformowała, iż wielkość budżetu się
nie  zmienia.  Następują przesunięcia  wewnętrzne.  Wprowadzamy nowe zadanie – Otwartą
strefę aktywności – zadanie o wartości 100 000 zł.- dofinansowanie 50 000 zł. Modernizacja
stołówki  i  kuchni  w  Szkole  Podstawowej  w  Chodczu  –  zadanie  o  wartości  100 000  zł.-
przesunięcie  następuje  z  zadania  inwestycyjnego  modernizacja  pomieszczeń  Szkoły
Podstawowej  w  Chodczu  –  dofinansowanie  w  kwocie  80 000  zł.  Trzecią  zmianą  jest
zwiększenie  zadania  odbudowy  drogi  w  Brzyszewie  o  kwotę  250 000  zł.-  środki  są
przesunięte  z  zadania  odbudowa  dróg  gminnych.  Otrzymaliśmy  także  dofinansowanie
z WFOŚiGW w Toruniu na kwotę 1 600 zł z przeznaczeniem na zakup nagród w konkursie
ekologicznym  „  Jedną  mamy  Ziemię”.  O  opinię  została  poproszona  Komisja  Budżetu
i Finansów. Przewodniczący Komisji Grzegorz Makowiecki przedłożył informację, iż opinia
jest pozytywna. Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie
uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  13  radnych,  przeciw  0,
wstrzymujących 0. Uchwała Nr XI/71/19 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego
protokołu.

Ad.5  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Chodecz na lata 2019-2033.

Przewodnicząca  o  przedłożenie  informacji  dotyczącej  podjęcia  uchwały  zmieniającej
w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta i  Gminy Chodecz na lata 2019-2033
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poprosiła Panią Skarbnik. Pani Danuta Nowakowska poinformowała, iż zmiany polegają na
zwiększeniu dochodów do kwoty 38.508.393,20 zł i wydatków do kwoty 38.582.827,20 zł.,
jak i również na zmianie realizacji zadań inwestycyjnych na łączną kwotę 15.646.000,00 zł. O
opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Przewodniczący Komisji Grzegorz
Makowiecki  przedłożył  informację,  iż  opinia  jest  pozytywna.  Radni  pytań  nie  mieli.
Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod
głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XI/72/19
została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności
za pobyt w ośrodku wsparcia.

       Przewodnicząca o przedłożenie informacji w sprawie określenia szczegółowych zasad
ponoszenia odpłatności  za pobyt  w ośrodku wsparcia poprosiła  Panią Kierownik MGOPS
w Chodczu Katarzynę Jóźwiak. Pani Katarzyna przedłożyła informację, iż celem uchwały jest
ustalenie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  okresowy  pobyt  w ośrodku
wsparcia  dla  osób  z terenu  Miasta  i  Gminy  Chodecz.  Na  podstawie  art. 97 ust. 5 ustawy
z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej rada gminy jest upoważniona do ustalenia
w drodze uchwały, w zakresie zadań własnych, szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności
za  pobyt  w ośrodkach  wsparcia.  Ustawodawca  powierzył  radzie  gminy  kompetencje  do
stanowienia w drodze uchwały o szczegółowych zasadach ponoszenia odpłatności za pobyt
w ośrodkach wsparcia. Określenie odpłatności według przedstawionych zasad pozwala ustalić
wysokość  odpłatności  z  uwzględnieniem  możliwości  finansowych  osób/rodzin
zobowiązanych do jej wnoszenia. W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie uchwały
w przedstawionej  wersji.  O  opinię  została  poproszona  Komisja  Budżetu  i  Finansów.
Przewodniczący  Komisji  Grzegorz  Makowiecki  przedłożył  informację,  iż  opinia  jest
pozytywna. Przewodnicząca Komisji Obywatelskiej poprosiła Panią Kierownik MGOPS żeby
jeszcze  raz  w  sposób  bardzo  szczegółowy przedstawiła  warunki  odpłatności  za  pobyt  w
ośrodku wsparcia. Pani Katarzyna Jóźwiak ponownie odniosła się do projektu uchwały,  w
którym w sposób bardzo jasny przedstawiła  opłaty za pobyt  w ośrodku wsparcia.  Więcej
pytań radni nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt uchwały następnie uchwała została
poddana pod głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała
Nr XI/73/19 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących
dochody budżetu Miasta Gminy Chodecz instrumentem płatniczym.

       Przewodnicząca o przedłożenie informacji  dotyczącej  podjęcia  uchwały w sprawie
dopuszczenia  zapłaty  podatków  i  opłat  stanowiących  dochody  budżetu  Miasta  Gminy
Chodecz  instrumentem  płatniczym  poprosiła  Panią  Skarbnik.  Pani  Danuta  Nowakowska
poinformowała,  iż  idąc  z  duchem  czasów  w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy  Chodecz  można
również  w  tej  chwili  w  kasie  płacić  kartą  płatniczą.  Uchwała  nie  powoduje  skutków
finansowych  po  żadnej  stronie,  gdyż  wprowadzone  płatności  za  pomocą  karty  płatniczej
rozliczane są w ramach rządowego programu upowszechniania płatności bezgotówkowych.
O opinię została poproszona Komisja Budżetu i Finansów. Przewodniczący Komisji Grzegorz
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Makowiecki  przedłożył  informację,  iż  opinia  jest  pozytywna.  Radni  pytań  nie  mieli.
Przewodnicząca  odczytała  projekt  uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod
głosowanie. Za głosowało 13 radnych, przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XI/74/19
została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad.8 Podjęcie  uchwały  w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody
i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Chodecz.

       Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Anna Twardowska poprosiła Panią Mecenas Dorotę
Grabczyńską o przedłożenie informacji w przedmiotowej sprawie. Pani Mecenas wyjaśniła, iż
koniecznym stało się ponowne podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia projektu Regulaminu
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta i Gminy Chodecz, ponieważ
dostaliśmy pismo od organu regulującego tj.  Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki
Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w Warszawie gdzie projekt był
wysłany  do  zaopiniowania,  gdzie  organ  wskazał  co  powinno  być  poprawione.  Po
wprowadzeniu  poprawek  do  powyższego  projektu  regulaminu  zasadnym  jest  podjęcie
uchwały w przedstawionej wersji.  Radni pytań nie mieli. Przewodnicząca odczytała projekt
uchwały  następnie  uchwała  została  poddana  pod  głosowanie.  Za  głosowało  13  radnych,
przeciw 0, wstrzymujących 0. Uchwała Nr XI/75/19 została podjęta i stanowi załącznik do
niniejszego protokołu.

Ad.9 Interpelacje i zapytania radnych.

       Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu Stempczyński Jerzy spytał
o  terminy  zakończenia  remontów  obiektów  sportowych.  Burmistrz  udzielił  informacji  iż
z  uwagi  na  fale  upałów jakie  miały miejsce  termin  zakończenia prac to  prawdopodobnie
koniec października 2019r. Radny Feliniak Wiesław spytał o termin tegorocznych dożynek
i  wyznaczenie starostów dożynek.  Burmistrz  udzielił  odpowiedzi,  iż  w tym roku dożynki
odbędą  się  dnia  24  sierpnia  2019r.  –  odnośnie  starostów  –  zostaną  wyznaczeni  po
porozumieniu z radnymi i sołtysami chętne osoby. Przewodnicząca Komisji Obywatelskiej
i Ochrony Środowiska ponownie zwróciła się z prośbą o odnowienie tablic informacyjnych,
które znajdują się w mieście, ale także tych, które informują o granicach tj. początek i koniec
gminy. Na tym zakończono. Więcej zapytań i interpelacji radnych nie było.

Ad. 10 Sprawy bieżące  i  wolne wnioski.
 
        Pani Sołtys Karolina Żelska poruszyła sprawę skupu surowców foliowych. Na dzień
dzisiejszy Gmina nie prowadzi takich przedsięwzięć. Osoby muszą prywatnie ponosić koszty
z tym związane. Sołtys Grzelak Józef zwrócił uwagę, iż nie są zabierane w wyznaczonym
dniu wszystkie odpady komunalne tj. szkło i plastik. Sołtys Pietrzak Bożena także poruszyła
ten problem.  Sołtys  Łukaszewicz Szymon zaproponował czy można by było  ustalić  stały
harmonogram  odbioru  odpadów  komunalnych,  a  nie  jak  to  jest  do  tej  pory,  że  śmieci
odbierane  są  co  miesiąc  każdego  dnia  inaczej.  Zadał  także  pytanie  czy  można  by  było
wprowadzić raz na jakiś czas zbiórkę śmieci tzw. wielko-gabarytowych. Burmistrz udzielił
odpowiedzi,  iż  wszystkie  te  sugestie  i  uwagi  będą  przekazane  do  Zakładu  Gospodarki
Komunalnej  w  Chodczu.  Sołtys  Banasiak  Józef  zgłosił  wadliwe  wykonanie  zakrętu
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w miejscowości Mariopol  – sprawa ta będzie przekazana do Starostwa Powiatowego z uwagi
na to iż jest to droga powiatowa oraz złe oznakowanie granic miejscowości Przysypka. Sołtys
Michalak  spytał,  gdzie  można  zgłosić  szkody wyrządzone  przez  zwierzynę  leśną.  Radny
Feliniak  Wiesław  odpowiedział,  iż  problem  ten  można  zgłosić  do  odpowiedniego  Koła
Łowieckiego.  Radny  Stempczyński  ponownie  przypomniał  o  zamontowaniu  ławek  nad
jeziorem  oraz  zwrócił  uwagę  na  częstsze  podlewanie  kwiatów  nasadzonych  na  Placu
Kościuszki w Chodczu.
  
Ad. 11 Zakończenie  obrad  sesji.

        Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, iż zamyka obrady XI sesji Rady Miejskiej
w Chodczu i dziękuje za przybycie radnym oraz pozostałym gościom. Sesja zakończyła się
o godz. 10:10.

                                                                                Przewodniczący 
                                                                                Rady Miejskiej

                                                                                 Anna Twardowska

Sporządziła:
Łukaszewicz Daria 
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